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Fråga till 
Mikael Plogell kommunstyrelsens ordförande, tillika ordförande i krisledningsnämnden 

Under helgen brann ett stor skogsområde i Bollebygd. Under en tid var risken stor för evakuering 

av hästar och boende i området.

Hur agerade politiken?

Miljöpartiet de Gröna i Bollebygd

Sassi Wemmer


